

# Protokoll styremøte LRKK

Dato/Tid	02.05.2024, kl 19:00 - 21:00
Sted	Klubbhuset på Vingnes
Til stede	Jens Uwe, Hilde R, Else Marie, Jan, Hans, Hilde M. og Sten
Forfall	
Referent	Hilde
<p>Saker:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. referat fra siste møte 4/24, 3.4.</li><li>2. oppsummering møte med utvalgslederne</li><li>3. oppsummering medlemsmøte 17.4.</li><li>4. årshjul styremøter (vedlegg)</li><li>5. søknad fra elvemiljø</li><li>6. orienteringssaker<ul style="list-style-type: none"><li>- forsikringssak</li><li>- aktivitetsdag/vårdugnad/kick-off</li><li>- anleggsutvalg</li><li>- kajakk og fritid</li><li>- barnas turlag</li><li>- kronerulling i ditt idrettslag med appen Støtte (For organisasjoner - Støtte (stotte.no))</li><li>- rokort (mail fra Mariann)</li><li>- vannkoker (mail fra Mariann)</li><li>- avtakings-middag med Anders</li></ul></li><li>7. rutiner for håndtering av medlemmer som ikke har betalt årsavgiften i 2023 (2022)</li><li>8. Eventuelt</li></ol>	

## 1. Referat fra siste møte 4/24, 3.4.

Ingen diskusjon

## 2. Oppsummering møte med utvalgslederne

Godt møte. Kurs, Elv og Flattvann/hav er klar for sesongstart. Anlegg er snart i gang.

## 3. Oppsummering medlemsmøte 17.4.

Godt møte med sterk beretning av Oddbjørn Flaa om hans tur på Stikine i Canada - en av verdens største utfordringer innen elvepadling.

#### 4. Årshjul styremøter

Laget utkast med bakgrunn i eldre referater og erfaring fra styrearbeid over tid.  
Diverse søknadsfrister (tilskudd og midler) bør innlemmes.

Behov for årshjul for utvalgene – lage rammer og beskrive gjøremål

#### 5. Søknad fra elvemiljø

Midler for å dekke leie av Jorekstad for basengpadling for barn og unge, kr 3000,-.

Styrets vedtak: Klubben ønsker å støtte aktiviteten som et prøveprosjekt.

Det stilles følgende vilkår fra styret:

- I fremtiden må styret involveres tidligere og aktiviteten må inn i budsjettprosessen
- Arrangementet må annonseres bredt som et åpent tilbud til alle medlemmers barn
- Styret ber om en oppsummering/evaluering etter gjennomført arrangement (hvor mange deltok? hvem deltok? etc.)

#### 6. Orienteringssaker

- **Forsikrings sak etter flom:**  
Det meste er nå klart for å sendes til Gjensidige
- **Aktivitetsdag/vårdugnad/kick-off**  
23. mai fra kl.17.00. Styret spanderer pizza. Jan legger ut på Facebook. Else Marie sørger for bevertning.
- **Anleggsutvalg**  
Første møte søndag kl. 15:00 i naustet
- **Kajakk og fritid**  
Møte må avtales. Ansvar Jan og Hilde
- **Barnas turlag**  
Følges opp av Jan og kursutvalget
- **Kronerulling i ditt idrettslag med appen Støtte (For organisasjoner - Støtte (stotte.no))**  
Hans ser på det og vurderer om det er noe for oss
- **Rokort (mail fra Mariann)**  
Else Marie tar kontakt med Trond Holmestad
- **Vannkoker (mail fra Mariann)**  
Hilde M. Prøver å rengjøre
- **Avtakkings-middag med Anders**  
Ny dato er ikke satt

## **7. Rutiner for håndtering av medlemmer som ikke har betalt årsavgiften i 2023 (2022)**

Vaske lister for å luke bort de som ikke har betalt over lengre tid.

Ny nøkkelkode innføres kort tid etter krav om kontingent

## **8. Eventuelt**

- Sesongavslutningsfest: Flyttet fra 25. oktober til 1. november 2024 (pga. Lokasjon)
- Booking av naustet: Naustet brukes til møter og trening. Det kan lett bli kollisjoner. Nye rutiner: Booking av møterom skrives på døra inn til oppholdsrom.
- Takkegaver for foredrag etc. inntil 200,-
- Underslagsforsikring - Hans sjekker om krav/behov
- Toalettavgift båthavna 2024: Økning fra 1600 til 5000,- Hans sjekker hvorfor
- Postboks sies opp - Hans
- Utarbeide retningslinjer for innkjøpp (nytt og brukt) - Hans